
Beste griffier, 
Hieronder aanvulling op de stukken die door hebt gestuurd aan de 
raadsleden. Ik hoop dat u deze nog kunt nasturen. 
 
Recent is in Enkhuizen besloten dat de padelbanen op een andere locatie 
worden aangelegd. De Tennisvereniging in Soest ziet naar aanleiding van 
een geluidsonderzoek af van de aanleg van de padelbanen. Het 
geluidsonderzoek, uitgevoerd en gerapporteerd door Het Geluidsburo 
(hetgeluidsburo.nl), toonde aan dat de banen ook mét geluidswal en 
overkapping tot te veel overlast zouden leiden. Meer informatie over de 
casus in Soest treft u op de volgende webpagina’s: 
- https://www.meldoverlastpadelbanen.nl/overlast-cases/case-soest 
- https://www.ltcsoestdijk.nl/nieuws/padel_vergunningsaanvraag_ingetro
kken/94fc3f25-a5a7-4cb6-9f37-61fb088e2566.  
 
Dan hoor ik graag nog de reden waarom de raad dit onderwerp niet op de 
agenda  van afgelopen 11 november heeft gezet. 
 
Dank en hartelijke groeten 
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